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Inleiding 

In 2018 heeft Syntus Utrecht voorafgaand aan het schrijven van het vervoerplan de Utrechtse 

reizigers en inwoners gevraagd om mee te denken over het OV in de provincie.  

 

Het OV op peil houden is een continu proces.  Ieder jaar analyseren we de dienstregeling op 

punctualiteit, betrouwbaarheid en kans op een zitplaats. Dat is ook nu weer gedaan voor het 

volgende wijzigingsmoment in december 2018. We zien bijvoorbeeld dat de verkeersdrukte verder 

toeneemt en dat meer reizigers gebruik maken van de bus. Als ook dit jaar de rijtijden toenemen 

omdat de bus langer onderweg is, gaat dat ten koste van de ruimte om onze dienstuitvoering uit te 

breiden. Terwijl de drukte in en om de bus verder toeneemt, blijft het door de provincie beschikbaar 

gestelde budget dat wij in dienstregelingsuren mogen omzetten namelijk gelijk. Wanneer we ergens 

in de provincie meer OV bieden, betekent dat elders (op een locatie en/of tijd) een vermindering van 

het OV-aanbod. 

 

Wij hebben de opdracht om met het beschikbare budget zoveel mogelijk reizigers te vervoeren. 

Daarnaast willen we ook meegaan met de tijd en de behoeften van onze reizigers. Daarom vroegen 

we reizigers om mee te denken over de mogelijke verbeteringen en innovaties. Welke aanpassing 

maakt hun reis plezieriger? Of welke aanpassingen hebben het minst invloed op hun reis? Bijna 700 

mensen hebben ons dit laten weten. We willen eenieder hiervoor enorm bedanken! 

  

De uitkomsten van deze enquête worden gebruikt bij de ontwikkeling van ons vervoerplan voor de 

dienstregeling vanaf december 2018, dat in september 2018 wordt goedgekeurd door Gedeputeerde 

Staten van de provincie Utrecht.  

 

Dit document geeft een overzicht van de ontvangen reacties. Per vraag zijn de verhoudingen in de 

antwoorden weergegeven. Open vragen worden verder toegelicht. De grote percentages bij “Geen 

voorkeur” of “Geen mening” vallen op. Dit heeft te maken met de breedte van de enquête: reizigers 

uit Amersfoort hebben niet vaak een mening over veranderingen in Woerden en andersom. Dit is 

een aandachtspunt voor een volgende enquête. 
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Antwoord E bij vraag 5: reizigers geven aan dat de Heygraeff bij Woudenberg met deze lijn ook 

bediend kan worden, dit wordt positief gewaardeerd. Daarnaast geeft men aan graag direct van 

Woudenberg naar Zeist te willen reizen. 
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Antwoord D bij vraag 7: Een aantal reizigers geeft aan vaker tussen Montfoort/Oudewater en 

Woerden te willen kunnen reizen. 

 

 

 
 

Antwoord D bij vraag 8: Een aantal reizigers geeft aan graag direct van Soest naar De Isselt in 

Amersfoort te willen reizen. Een enkele reiziger heeft behoefte aan een hogere frequentie tussen 

Soest en Hilversum.  
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z.o.z. 
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Antwoord D bij vraag 9: Veel reizigers geven aan dat zij graag een combinatie van optie 1 (lijnen 3 en 

4) en optie 3 (lijn 2) zien. Een enkele reiziger geeft aan dat de wijk Snel en Polanen beter bediend 

moet worden. 

 

 
 

Antwoord D bij vraag 10: Reizigers geven aan dat de alternatieven duidelijk moeten zijn. Een enkele 

reiziger ziet een buurtbus als een goed alternatief en een ander ziet mogelijkheden om de wijk Snel 

en Polanen in Woerden dan beter te bedienen. 
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Antwoord D bij vraag 11: Een enkele reiziger geeft aan wel graag de rit op lijn 130 te behouden. 

Anderen verzoeken om op zaterdag lijn 121 ook tot Mijdrecht Centrum te laten rijden. 

 

 
 

Reizigers geven bij vraag 12 aan, als zij de lijn niet willen gebruiken, deze niet in hun omgeving is óf 

dat zij op de fiets naar het meer komen. Een aantal reizigers uit Amersfoort/Leusden geeft aan dat ze 

het jammer vinden dat er vanuit hun gemeenten geen directe bus meer rijdt.  
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Bij vraag 13 geven reizigers als reden om de bus niet te gebruiken aan dat zij met eigen vervoer 

komen.  

 

 

 
 

Een deel van de reizigers zou de bus wel gebruiken als het toegangsticket daarmee goedkoper wordt. 
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Antwoord E bij vraag 15: Reizigers geven mee dat het systeem voor iedereen begrijpelijk te 

reserveren moet zijn. Ook zonder smartphone moet het eenvoudig zijn en haltelocaties moeten 

duidelijk herkenbaar zijn. Een aantal reizigers geeft aan niets te zien in een dergelijk systeem, omdat 

dan van te voren de reis gepland moet worden. 
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Antwoord B bij vraag 16: Een deel van de invullers geeft aan dat zij viermaal per uur als een minimale 

frequentie zien. Andere reizigers verwachten dat er voordeel te halen is uit langere of juist kleinere 

voertuigen inzetten. Een deel van de geënquêteerden vindt dat er meer geld beschikbaar moet 

komen om het bedieningsniveau op peil te houden. Anderen zien vooral in de regio mogelijkheden 

om te besparen. Ook wordt er gewezen naar de beschikbare infrastructuur, een deel van de reizigers 

ziet daar de oplossing voor een betere doorstroming. 

 

Wensen en verzoeken 

Tot slot is gevraagd waar reizigers zelf graag een verandering willen aanbrengen. Veel respondenten 

geven aan dat zij de verbinding Woudenberg-Zeist en in het bijzonder de halte De Heygraeff missen. 

Ook verzoekt een aanzienlijk deel van de respondenten om de terugkeer van het voormalige 

lijnennet in Leusden.  

 

Een deel van de reizigers geeft aan dat de aansluitingen verder verbeterd moeten worden, op 

verschillende locaties maar met name in Veenendaal-De Klomp, Driebergen-Zeist, Breukelen en 

Woerden. Verder worden er op nagenoeg alle lijnen verzoeken gedaan voor hogere frequenties of 

(kleine) routewijzigingen, zoals bijvoorbeeld in Mijdrecht. Alle verzoeken worden meegewogen in het 

vervoerplan. 

 

We vroegen reizigers ook waar er vervolgens bespaard kan worden. Hier was het beeld erg diffuus: 

van “niet” of “salaris directie” tot het laten vervallen van bepaalde route(delen) of haltes. Ook een 

betere afstemming met andere vervoerders wordt hier regelmatig genoemd. Waar mogelijk worden 

ook deze opmerkingen meegenomen in het vervoerplan. 
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